

Title (en)

Shower partition.

Title (de)

Duschabtrennung.

Title (fr)

Ecran pour bac de douche.

Publication

EP 0386559 A1 19900912 (DE)

Application

EP 90103621 A 19900224

Priority

DE 3906968 A 19890304

Abstract (en)

The shower partition contains at least one stationary wall element (6, 8) and has an entry opening (20) without doors. The shower partition is to be constructed in such a way that only few components are required and a high degree of standing stability is achieved. It is proposed that a central column (18) with a hollow space (40) is arranged on the one side of the entry opening (20), in which hollow space at least partially a tap fitting (26) and water pipes (34, 35), connected thereto, are arranged, and that the one stationary wall element (6) is tightly connected to said central column (18). The central column (18) is constructed as a separate prefabricated component with a removable panel profile (38) and allows, on the one hand, simple installation of the tap fitting and, on the other hand, secure attachment of the wall element (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Duschabtrennung enthält wenigstens ein feststehendes Wandelement (6, 8) und weist eine Eintrittsöffnung (20) ohne Türen auf. Die Duschabtrennung soll dahingehend ausgebildet werden, daß nur wenige Bauteile benötigt werden und eine hohe Standsicherheit erreicht wird. Es wird vorgeschlagen, daß auf der einen Seite der Eintrittsöffnung (20) eine zentrale Säule (18) mit einem Hohlraum (40) angeordnet ist, in welchem zumindest teilweise eine Armatur (26) sowie mit dieser verbundene Wasserleitungen (34, 35) angeordnet sind, und daß mit dieser zentralen Säule (18) das eine feststehende Wandelement (6) dicht verbunden ist. Die zentrale Säule (18) ist als separate vorgefertigte Baueinheit mit einem abnehmbaren Blendprofil (38) ausgebildet und ermöglicht einerseits eine einfache Installation der Armatur und andererseits eine sichere Befestigung des Wandelements (6).

IPC 1-7

A47K 3/22

IPC 8 full level

A47K 3/28 (2006.01); **A47K 3/30** (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/283 (2013.01); **A47K 3/30** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] US 3060453 A 19621030 - DEWEY SWAN GEORGE
- [A] DE 2717648 B1 19780928 - NIETHAMMER KG
- [A] US 2650368 A 19530901 - RANDOLPH EVANS
- [A] FR 791268 A 19351206
- [A] DE 3137406 A1 19830407 - MISAWA HOMES CO [JP]
- [A] US 4718131 A 19880112 - KITAMURA RYUZO [JP], et al

Cited by

EP0790029A1; FR2882381A1; EP1355007A3; EP1611826A3; EP1243213A3; DE102007042558B4; CN111265131A; EP1038490A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0386559 A1 19900912; EP 0386559 B1 19931222; AT E98849 T1 19940115; AU 5063990 A 19900906; CA 2011350 A1 19900904; DD 292371 A5 19910801; DE 3906968 C1 19900517; DE 59003916 D1 19940203; FI 901082 A0 19900302; IL 93553 A0 19901129; JP H02269271 A 19901102; ZA 901539 B 19901228

DOCDB simple family (application)

EP 90103621 A 19900224; AT 90103621 T 19900224; AU 5063990 A 19900302; CA 2011350 A 19900302; DD 33833690 A 19900302; DE 3906968 A 19890304; DE 59003916 T 19900224; FI 901082 A 19900302; IL 9355390 A 19900227; JP 5079390 A 19900301; ZA 901539 A 19900228